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Technical Data Sheet
To be the global leader of UV technology 
 
低聚物 Oligomer TCM241

TCM241
产品简介 General Information
· TCM241是一款脂环族环氧树脂，结构完全氢化，不饱和度为零。TCM241具有低粘度、低体积收缩率、良好的柔韧性、优秀的耐黄变性，还有良好的耐腐蚀性和优秀的电学性能。
· TCM241 is an alicyclic epoxy resin with completely hydrogenated structure and zero unsaturation. TCM241 has low viscosity, low volume shrinkage, good flexibility, excellent yellowing resistance, good corrosion resistance and good electrical properties.
产品信息 Product Information
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· 化学名称 Chemical Name：氢化双酚A环氧树脂 Hydrogenated bisphenol A polymer with epichlorohydrin
· CAS No：30583-72-3
技术参数 Technical Parameters
· 外观 Appearance：淡黄色透明液体 Light yellow transparent liquid
· 环氧当量 Epoxide Equivalent：220~240
· 粘度 Viscosity (25ºC)：2500~4000cps
· 色度 Color (APHA)：≤100
· 干燥失重 Loss on Drying：≤0.1%
· 可水解氯 Hydrolyzable Chlorine：≤3000ppm
· 无机氯 Inorganic Chlorine：≤150ppm
产品优势 Benefits

· 低粘度 Low viscosity
· 低体积收缩率 Low volume shrinkage
· 高柔韧性 Good flexibility
· 良好的耐黄变性 Excellent yellowing resistance
· 优秀的理化性能 Excellent physical and chemical performance
应用 Applications
· TCM241作为环氧主体树脂使用，由于其高耐候性、低体积收缩率、耐黄变性，被广泛用于3D打印和户外材料。
· TCM241 is used as the main epoxy resin, it’s widely used in 3D printing and outdoor materials due to its high weather resistance, low volume shrinkage and good yellowing resistance.
存储及包装 Storage & Packaging
· 保存在密闭容器中储存在阴凉、干燥、阴暗、通风的区域。自生产日期开始，1年内有效。包装：20kg/桶；200kg/桶。
· Keep in a tightly closed container and store in a cool, dry, dark, ventilated area. Effective from the date of production, within 1 year. Packaging: 20kg/drum, 200kg/drum.
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